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Onderwerp : Antwoorden rondvraag commissie samenleving 22 juni

Verzonden

Bijlage(n)

Geachte mevrouw Roos,

Voor de vergadering van de commissie samenleving 22 juni jl, heeft u vragen aangekondigd voor de

rondvraag. Deze vragen zijn niet gesteld in verband met het ontbreken van spreektijd. In deze brief

geven wij alsnog antwoorden op de door u aangekondigde vragen.

1. Kan de wethouder meedelen hoeveel anti-kraak bewoners wonen in Dennenheuvel op dit

moment, hoeveel statushouders en hoeveel alleenstaande ouders met kinderen?

Antwoord: Op dit moment wonen er in Dennenheuvel 27 anti-kraak bewoners (verdeeld over 16

wooneenheden), 33 statushouders (verdeeld over 20 wooneenheden) en een aantal

spoedzoekers.

Van de spoedzoekers zijn er:

- 5 alleenstaand met kinderen, hiervan zijn er 3 afkomstig uit Bloemendaal en 2 van hen hebben

inmiddels een vervolgwoning gevonden.

-2 alleenstaanden, zonder kinderen, afkomstig uit de gemeente Haarlem.

Van de spoedzoekers heeft een deel urgentie aangevraagd en gekregen via Woonservice. Van

de spoedzoekers afkomstig uit andere gemeenten, zijn de gemeenten zelf verantwoordelijk voor

het vinden van vervolghuisvesting. Uiteraard staan wij in contact met deze gemeenten over de

voortgang.

2. Kan de wethouder meedelen ofzij bereid is voor die alleenstaande ouders een

urgentieverklaring af te geven zodat zij niet in december 2022 worden verwezen naar de opvang

voor alcohol en drugsverslaafden in Velserpoort?

Antwoord: Voor de spoedzoekers afkomstig uit de gemeente Bloemendaal is in bijna alle

gevallen inmiddels urgentie verleend. De verwachting is dat deze mensen voor het einde van de
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overeenkomst een vervolgwoning hebben gevonden.Voordie situatie(s) waar geen urgentie is

of wordt verleend, zoeken we naareen oplossing.

3. Tijdens de extra raadsvergadering op 24 mei is door diverse partijen aangedrongen op het

vinden van permanente huisvesting in onze gemeente voorinloophuis Inspiration in

Bennebroek. Kunt ons vertellen wat u, cq het college, cq de burgemeester doet/doen om aan

dit verzoek tegemoet te komen. Welke alternatieven zijn er onderzocht? In dit verband is

door de burgemeester al eens de optie Oldenhove aangereikt, naast de plek waar nu de

huisartsenpraktijk is gevestigd (op de begane grond van Oldenhove). Wat kunt u hierover

vertellen? Welke stappen bent u van plan hierin te zetten?

Het inloophuis heeft een anti-kraak overeenkomst met de leegstandsbeheerder van Park

Vogelenzang; de gemeente is hier geen partij in. Toch deelt het college de mening van de

raad dat een permanente plek voor deze voorziening het beste zou zijn, ook als er geen

Bloemendaalse inwoners gebruik van maken.

Het inloophuis is, net als andere organisaties binnen het sociaal domein, zelf

verantwoordelijk voor het vinden van een locatie. Waar mogelijk denken wij uiteraard wel

graag mee. Zo hebben wij in een eerder stadium al diverse mogelijkheden aangedragen

zoals bijvoorbeeld de dagbestedingslocatie van Kennemerhart in het dorpshuis Vogelenzang

en de locatie Duinlust.

Voor wat betreft Oldenhove en de invulling van het souterrain zijn de kaders zoals gesteld in

het Projectplan Oldenhove leidend. Wij zullen in gesprek met het inloophuis verkennen in

hoeverre zij voldoen aan de gestelde kaders.

Met vriendelijke groet, TT

burgemeester en wethouders van Bloemendaal,

‚ burgemeester

‚ secretaris

 

 


